
Motion till Karlstads Kampsportförenings årsmöte den 8 februari 2020 

 

Att KKSF inför Swish Företag som betalningsalternativ 

Med tanke på att föreningen växer och det idag saknas möjligheter att skicka faktura till 

medlemmarna bör föreningen erbjuda Swish som betalningsalternativ. Detta för att underlätta 

betalningshantering för både förening och medlemmar. Swish skapar också transparens och 

spårbarhet hos både betalare och mottagare.  

Då föreningen också har planer på att anordna läger och tävlingar med externa deltagare, behövs 

Swish som betalning alternativ för att på ett enkelt sätt kunna hantera eventuella startavgifter och 

kioskverksamhet. 

 

Jag yrkar på att:  

1) KKSF införskaffar Företags Swish och erbjuder sina medlemmar detta som 

betalningsalternativ för avgifter relaterade till föreningen.  

 

Per Österberg 

Karlstad den 19 januari 2020 

 

 

 

  


